

Title (en)

Preparation bench for a tube-drawing installation.

Title (de)

Vorbank für eine Rohrziehanlage.

Title (fr)

Banc de préparation dans une installation d'étrage de tubes.

Publication

EP 0230221 A2 19870729 (DE)

Application

EP 87100036 A 19870103

Priority

DE 3601087 A 19860116

Abstract (en)

The preparation bench is mounted on a lifting table (10) and has a receiving tube for receiving the tube (9) to be drawn from a stand-by store (4), or several receiving tubes one above the other which are designed for different die diameters. Before the loading, the lifting table travels up until the tube to be loaded is approximately on the same axis as a new tube to be drawn in the stand-by store. The drawing plug (23) is at the same time advanced slightly. By means of an electronic precision control system, the axes of the plug on the one hand and of the new tube on the other hand are adjusted to be the same. Owing to the fact that the preparation bench contains several receiving tubes having various dimensions, resetting for other die diameters is unnecessary. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Vorbank ist auf einem Hubtisch (10) aufgesetzt und hat ein Aufnahmerohr zur Aufnahme des zu ziehenden Rohres (9) aus einem Bereitschaftslager (4), oder mehrere Aufnahmerohre übereinander, die für unterschiedliche Matrizenkaliber ausgelegt sind. Vor dem Laden fährt der Hubtisch nach oben, bis das zu ladende Rohr etwa achsgleich mit einem neu zu ziehenden Rohr im Bereitschaftslager steht. Der Ziehstopfen (23) ist dabei etwas vorgefahren. Mit Hilfe einer elektronischen Feinsteuierung werden die Achsen des Stopfen einerseits und des neuen Rohres andererseits gleich eingestellt. Dadurch, daß die Vorbank mehrere Aufnahmerohre mit verschiedenen Abmessungen enthält, erübrigt sich eine Umrüstung für andere Matrizenkaliber.

IPC 1-7

B21C 1/32; B21C 1/24; B21C 9/00

IPC 8 full level

B21C 1/24 (2006.01); **B21C 1/32** (2006.01); **B21C 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B21C 1/24 (2013.01); **B21C 1/32** (2013.01); **B21C 9/00** (2013.01)

Cited by

CN114700384A; CN117664730A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0230221 A2 19870729; EP 0230221 A3 19890412; DE 3601087 A1 19870827; DE 3601087 C2 19871203

DOCDB simple family (application)

EP 87100036 A 19870103; DE 3601087 A 19860116